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3. jednání poradní skupiny Podnikavější a inovativnější region RSK MSK a Strategie 
Ostravské metropolitní oblasti 
 
Datum jednání:  18. 1. 2024, 14:00 – 15:30 hod. 
Místo jednání:  Magistrát města Ostravy, místnost č. 251  
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Projednání záměrů do výzvy č. 31 – Služby infrastruktury III 
3. Závěr 
 
Přítomní členové PS: 7 členů (58% účast, celkem 12 členů), z toho 1 on-line (z důvodu nemoci), PS byla 
usnášeníschopná 

 
Seznam přítomných účastníků je přílohou č. 1 zápisu 

Bod 1 – Zahájení 
 
J. Svobodník přivítal účastníky na jednání poradní skupiny (dále jen PS) a konstatoval usnášeníschopnost PS 

ITI. Představil program jednání. Zároveň informoval, že z jednání jsou pořizovány fotografie pro účely 

Operačního programu Technická pomoc a pro vyhotovení zápisu je pořizován audio záznam. Všichni členové 

PS byli upozornění, že v případě, že jsou ve střetu zájmu, ohlásí tuto skutečnost na začátku jednání a zdrží se 

hlasování u těch bodů, kde jsou ve střetu zájmu. 

 
Bod 2 - Projednaní záměrů do výzvy č. 31 – Služby infrastruktury III 
 
J. Svobodník představil poradní skupině podmínky výzvy a záměr, který byl předložen v rámci výzvy č. 31 – 

Služby infrastruktury III. Předkladatel záměru byl pozván k prezentaci. 

 

Předkladatelem byla Vysoká škola báňská – Technická univerzita Ostrava se záměrem „Centrum 

energetických a environmentálních technologií – Explorer II (CEETe II)“, 

ITIOMO/2.1.2/031/OPTAK/02/0275.  

S. Mišák prezentoval záměr. Jedná se o modernizaci budovy „N“ VŠB-TUO – současného Centra 

nanotechnologií a Fakulty materiálně-inženýrské VŠB-TUO a její přeměnu na otevřenou vědecko-výzkumnou 

infrastrukturu se zaměřením na výzkum a vývoj pokročilých materiálů, nanomateriálů a nanokompozitů, 

určených zejména pro potřeby energetických a environmentálních technologií a biomedicínských aplikací. 

Projekt je úzce provázán s nově vybudovaným polygonem CEET-e v Centru energetických a 

environmentálních technologií (CEET). Dojde k synergii s projekty OPST (živé laboratoře) a OP JAK – ITI 

(Dlouhodobá mezisektorová spolupráce), ale i dalšími grantovými programy. 

M. Duda se dotázal na výši spolufinancování, zda platí 50 % (odpověď S. Mišáka je, že naplňuje definici 

výzkumné infrastruktury dle článku 26 GBER) a ujištění, že se již v nové výzvě ŘO nesleduje objem služeb 

poskytnutý firmám v době udržitelnosti projektu (odpověď S. Mišáka je, že se zde již nepoužívá 

mechanismus přenesení dotace na konečného příjemce). Diskuze byla vedena k výši dotace 50 % (pro 

výzkum TRL 3-5), vyšší stupeň aplikací (inovační infrastruktura) by již vedl ke snížení dotace na 25 %. 
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V. Palička se zeptal, co by se stalo, kdyby se projekt nerealizoval. L. Baláš odpověděl, že se univerzita na 

přípravu projektu intenzivně připravuje, takže při nerealizaci projektu služeb infrastruktury by se budova 

modernizovala, ale v omezené míře a rozsah služeb pro firmy by byl omezenější. 

J. Svobodník nastínil tři aspekty, které bude třeba dále diskutovat při neformálním jednání se zástupci 

Ministerstva průmyslu a obchodu (dále jen „MPO“). Projekt přiznává 0 pracovních míst, protože se pracovní 

místa budou vykazovat do OP JAK (projekty DMS). Toto se bude muset vyjasnit při následném vyjednávání 

s MPO. Bude třeba také projednat provoz projektu v synergii s dalšími projekty v rámci tohoto objektu (např. 

projekty Dlouhodobé mezisektorové spolupráce). A třetím bodem bude ujištění i ze strany MPO, zda projekt 

spadá do výzkumné infrastruktury s dotací 50 % celkových způsobilých výdajů (o tom již bylo diskutováno 

výše a potvrzeno, že by tak mělo být). 

 

J. Svobodník vyzval k hlasování k usnesení k bodu č. 2. 
 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 2 zdržel se 

Usnesení: 1/3 

Poradní skupina Podnikavější a inovativnější region doporučuje Řídicímu výboru SOMO předložený záměr 

do výzvy Nositele č. 31 – Služby infrastruktury III 

• „Centrum energetických a environmentálních technologií – Explorer II (CEETe II)“, 

ITIOMO/2.1.2/031/OPTAK/02/0275, předkladatel Vysoká škola báňská – Technická univerzita 

Ostrava 

k zařazení do programového rámce OPTAK dle vyhodnocení předloženého záměru. 

 

                                                                    Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování M. Duda a P. Šimoník  

Bod 3 – Závěr 
 
J. Svobodník poděkoval všem za účast na jednání PS.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy: 
1. Seznam účastníků 
2. Prezentace   



 

 

  Zápis 

 3 

 
Seznam přítomných účastníků 
 

Č. Jméno a příjmení Organizace 

1 
Anton Husovský 
v.z. Simona Matisova 

MS Pakt zaměstnanosti 

2 Václav Palička MSID 

3 Martin Duda VŠB-TUO 

4 
Adéla Hradilová 
v.z. Martin Jurek 

MSIC a.s. 

5 Petr Šimoník VŠB-TUO 

6 Michal Banot on-line BeePartner 

7 Ondřej Slach Ostravská univerzita 

   

 Hosté  

8 Stanislav Mišák VŠB-TUO 

9 Lubomír Baláš VŠB-TUO 

   

 Tým Manažera ITI  

10 Simona Salavová Magistrát města Ostravy 

11 Jiří Svobodník Magistrát města Ostravy 

12 Dagmar Vdolečková Magistrát města Ostravy 

 
 
 
 
 
Zapsal:   Jiří Svobodník 
     
Schválil: Dagmar Vdolečková 


